

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN BAGI JAWAB LISAN
DEWAN RAKYAT MALAYSIA

PERTANYAAN : **JAWAB LISAN**

DARIPADA : **Y.B. DATO' SERI ABDUL HADI BIN AWANG**
[MARANG]

TARIKH : **1 April 2014**

SOALAN : **YBhg. Dato' Seri Abdul Hadi bin Awang**
[Marang] minta **MENTERI LUAR NEGERI**
menyatakan apakah maklum balas daripada OIC
setelah Wisma Putra menulis surat kepada Setiausaha
Agungnya meminta OIC mengadakan sidang bagi
membuat ketetapan menyelesaikan konflik di Syria dan
Mesir.

JAWAPAN

Tuan Yang di-Pertua,

Izinkan saya untuk menjawab pertanyaan dari Yang Berhormat Marang, yang menyentuh berkenaan OIC dan konflik yang melanda negara Mesir.

Tuan Yang di-Pertua,

2. Malaysia sesungguhnya sangat prihatin dan mengambil berat akan perkembangan terkini berhubung konflik yang berlaku di Mesir.

3. Sebagaimana dimaklumkan kepada Dewan sebelum ini, cadangan Malaysia agar satu Persidangan Khas di kalangan Menteri-Menteri Luar OIC diadakan bagi mencari jalan penyelesaian yang komprehensif untuk membantu Mesir, telah diedarkan oleh Sekretariat Agung OIC kepada negara-negara anggota OIC untuk pertimbangan dan persetujuan mereka. Berdasarkan kepada Perlembagaan OIC (dengan izin, *OIC Charter*), persetujuan 2 per 3 (2/3) negara-negara OIC adalah diperlukan bagi membolehkan OIC mengadakan persidangan khas tersebut. Bagaimanapun, kesepakatan tersebut masih tidak tercapai.

4. Walau bagaimanapun, Malaysia sentiasa menyokong langkah-langkah dalaman yang diambil oleh Kerajaan Sementara Mesir dan rakyatnya di dalam usaha-usaha mereka untuk mengembalikan keamanan dan kestabilan di negara tersebut seperti pungutan suara bagi perlembagaan baru Mesir yang diadakan pada 14-15 Januari 2014; dan pilihanraya Presiden serta Parlimen Mesir yang akan diadakan kelak.

5. Malaysia yakin bahawa krisis dalaman di Mesir ini akan dapat diselesaikan oleh Kerajaan Sementara Mesir dengan sokongan daripada rakyat negara tersebut.

6. Malaysia turut menyokong segala usaha-usaha yang diambil oleh pertubuhan-pertubuhan antarabangsa, termasuk OIC di dalam menghulurkan bantuan bagi membantu Mesir untuk kembali stabil.

Sekian, terima kasih.